
P R O T O K O L N r XVII/11
RAD A GMIN1 z obrad sesji Rady Gminy Pilchowice

P l l C h O W l C O z dnia 7 grudnia 2011 roku

1. Otwarcie obrad sesji.
Sesj^ otworzyl i poprowadzil Przewodniczajcy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek witajajc
przybylych:
a) Pania^ Wqjt
b) Radnych
c) Pania^ Sekretarz
d) Pana Skarbnika
e) Pracownikow Gminy

2. Stwierdzenie prawomocnosci do podeimowama uchwal.

Przewodniczajcy Rady poprosil Wiceprzewodnicza^ Rady Gminy o stwierdzenie
prawomocnosci do podejmowania Uchwal.
Na podstawie listy obecnosci Wiceprzewodniczajca stwierdzila, ze na 15 radnych jest obecnych
13 zatem na posiedzeniu mozna podejmowac prawomocne uchwaly. ( Nieobecni: M. Kaszek,
P. Madeja)

3. Przedstawienie porzadku obrad.
Przewodniczajcy odczytal porzajiek obrad a nast^pnie wniosl wniosek formalny o wykreslenie z
porzadku obrad pkt 12 - Wniosek Wqjta w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta
przyj^tej jako podstawa obliczenia podatku rolnego w 2012 r. na terenie Gminy Pilchowice.

Wniosek zostal przyj^ty przy jednym glosie wstrzymujajcym (K. Waniczek).

Nast^pnie Przewodnicza_cy Rady wniosl wniosek formalny o wprowadzenie do porzajdku obrad
pkt:

Wniosek Wqjta w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urz^dzen
wodociajjowych i urza^dzen kanalizacyjnych b^da^cych w posiadaniu Pilchowickiego
Przedsi^biorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Pilchowicach na lata 2012-2020.

Wniosek zostal przyjejy jednoglosnie.

4. Przyjecie protokolu z sesji z dnia 9 listopada 2011 r.

Protokol zostaly przyjejy jednoglosnie.

5. Informacja o dzialaniach Powiatu Gliwickiego.

Pan Marian Sadecki zapoznal zgromadzonych z tematykq. ostatniej Sesji Powiatu Gliwickiego:
Opieka spoleczna na terenie Powiatu Gliwickiego, realizacja strategii rozwiajzywania problemow
spolecznych powiatu.
Pan Winfryd Ficon poinformowal, ze na ostatniej Sesji Rady Powiatu zatwierdzony zostal
budzet na rok 2012.
NastejMiie poruszyl temat interpelacji dptyczacych:
- naprawy barierki przy drodze krajowej obok ul. Krywaldzkiej,
- zainstalowania oswietlenia pemego, albo awaryjnego na skrzyzowaniu "Luze", bajdz
skrzyzowanie ul. Dworcowa ul. Krywaldzka (brak odpowiedzi)
Pan Rajnard Dyrszka zwrocit si? do Radnych Powiatowych z pytaniem o wymiane^ komina w



Zernicy. Powiedzial, ze termin wykonania komina to 31.10.2011 r. Temat ten by! poruszany na
komisji wspolnej 5.12.11. na zadane pytanie, dlaczego tego komina nie ma dostalem odpowiedz,

ze czeka si§ na pozwolenie ze Starostwa (Starostwo ma 60 dni na wydanie zezwolenia).
Wniosek zostal zlozony w Starostwie 25 .10. br. Nadal nie ma zezwolenia. Dzisiaj otrzymalem
informacje, ze komin jesat wykonany prace zostaly zakonczone, firma wykonuj^ca, czeka na
zezwolenie ze Starostwa na ustawienie i podlajczenie komina. Tutaj zwocil sie z prosba^ do
radnych Powiatowych o zainteresowanie siê  tq. sprawa^

Drugi temat jaki poruszyl Pan Rajnard Dyrszka dotyczyl wyrw w drodze powiatowej - ul.
Gornicza w Zernicy, posejsja nr 2-18 (samochody tra^o studzienki) posesja 24, 32 - ugina si^
asfalt.

Pan Marian Sadecki odniosl si§ do tematu pierwszego. Powiedzial, ze w przypadku komina
zezwolenie powinno bye wydane niezwlocznie, nast^pnie dodal, ze sprawdzi te_ spraw§ i
bezposrednio poinformuje Radnego, co jest przyczyn^ zwloki.

6. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow.

Rada jednoglosnie powolala Komisje^ Uchwal i Wnioskow w skladzie radnych:

- Przewodniczajcy - Pan Krzysztof Waniczek
- Czlonek - Pan Piotr Ciupke
- Sekretarz - Pan Jerzy Skrzypiec

7. Wniosek Wojta w sprawie zmiany uchwaly w sprawie uchwalenia statutu Gminy
Pilchowicach.

Sekretarz powiedziala, ze projekt uchwaly zaklada zmiany dotyczajce regulacji posiedzen Sesji
Nadzwyczajnych Rady Gminy, po czym w skrocie przedstawila te zmiany.

W zwia^zku z brakiem pytan Przewodnicz^cy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil KomisJQ
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaly, Przewodniczajcy
przeprowadzil glosowanie w nastej>stwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/124/11
zostala przyj^ta jednoglosnie

8. Wniosek w sprawie zmiany uchwaly w sprawie ustalenia diet oraz zasad zwrotu kosztow
podrozy sluzbowych dla przewodniczacych organow wykonawczych jednostek pomocniczych
Gminy Pilchowice.
6.
Przewodniczajcy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej, po
czym dodal: zmienic tresc par.l pkt.2 Uchwaly Nr XLII/298/10 zdnia 11. marca 2010 r,
zmienic tresc par.3 Uchwaly Nr XLII/298/10 zdnia 11. marca 2010 r.w sprawie ustalenia diet
oraz zasad zwrotu kosztow podrozy sluzbowych dla przewodniczacych organow wykonawczych
jednostek pomocniczych Gminy Pilchowice.

W zwiajzku z brakiem pytan Przewodnicz^cy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj§
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Jerzego Skrzypiec projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nastejistwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/125/11 zostala przyj^ta przy



3 glosach wstrzymujajcych (R. Dyrszka, K. Zyla, W. Kowol).

9. Wniosek Wojta w sprawie okreslenia trybu i szczegolowych kryteriow oceny wnioskow
o realizacje zadan publicznych w ramach inicjatywy lokalnej.
Pani Wojt powiedziala, ze inicjatywa lokalna to jedna z form wspolpracy Gminy z jej
mieszkancami w celu wspolnego realizewania zadania publicznego. Podejmowanie inicjatywy
lokalnej ma na celu realizacje^ przedsie_wzi^c, ktore wplyna^ na poprawe_ warunkow zycia
mieszkancow Gminy. W ramach takiej inicjatywy lokalnej mieszkancy gminy bezposrednio lub
za posrednictwem organizacji pozarzajdowych b^dq. mogli sklajdac wnioski o realizacje^ zadan
publicznych. Zarowno integracja spoleczna b^dzie kwitna^c za sprawa^ inicjatywy lokalnej jak i
poszerzy si§ oferta dzialan wspolnych dla dobra ogolu.

W zwia^zku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj?
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Piotra Ciupke projektu uchwaly, Przewodnicza^cy przeprowadzil
glosowanie w nast?pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/126/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie.

10. Wniosek Wojta w sprawie podatku od nieruchomosci na terenie Gminy Pilchowice.

Przewodnicza_cy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej
W zwiajzku z brakiem pytan Przewodnicza^cy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje^
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Jerzego Skrzypiec projektu uchwaly, Przewodniczajzy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/127/11 zostala przyje^a
jednoglosnie

11. Wniosek Wojta w sprawie zwolnien od podatku od nieruchomosci na terenie Gminy
Pilchowice.

Przewodnicza^cy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej.
Przewodniczacy zwrocil si? z pytaniem do Pani Beaty Szczepanek o zwolnienia dotyczajce
Placowek Oswiatowych.
Pani Beata Szczepanek: Szanowni Panstwo: Szkoly sa zwolnione na mocy ustawy o
podatkach i oplatach lokalnych.
W zwiajzku z brakiem pytan Przewodniczacy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj?
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Piotra Ciupke projektu uchwaly, Przewodniczacy przeprowadzil
glosowanie w nastejistwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/128/11 zostala przyJQta
jednoglosnie.

12. Wniosek Woita w sprawie podatku od srodku transportowych na terenie Gminy
Pilchowice.
Przewodniczajcy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej.

W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczacy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje^ uchwal



i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaly, Przewodniczajcy
przeprowadzil glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/129/11
zostala przyj^ta jednoglosnie.

13. Wniosek Wojta w sprawie okreslania wzorow formularzy informacji i deklaracji
podatkowych.

Przewodniczajcy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej.
W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj?
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly
Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaly, Przewodniczajcy
przeprowadzil glosowanie w nastejstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/130/11
zostala przyj^ta jednoglosnie.

W tym momencie Pan Marian Sadecki poinformowal zgormadzonych, iz otrzymal wiadomosc
ze Starostwa z wydzialu Architektury, iz dokumentacja dotyczajca komina jest niekompletna.

14. Wniosek Wojta w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2011 rok .

Skarbnik powiedzial, ze wzgl^dem tego co bylo przedstawione na komisji wspolnej do projektu
zostal dolajczony jeszcze jeden zalajcznik, ktory ilustruje wysokosc kwot dotacji planowanych do
udzielenia z budzetu Gminy Pilchowice w biezajcym roku. Ten zalajcznik zostal dolaczony z tej
przyczyny, ze projekt zaklada rowniez przeniesienia w planie wydatkow, o ktorych na komisji
nie opowiadalem. Zwi^kszona zostala kwota dotacji w dziale 926 rozdziale 926 OT'Obiekty
Sportowe" o 10 000 zl i jednoczesnie zmniejszona zostala kwota dotacji w dziale 921 , 921.20
"Ochrona zabytkow" o 10 000 zl. Przesunie_cie tych 10 000 zl z dzialu 926 do dzialu 921
ilustruje tabela nr.2, ktora dotyczy planow wydatkow naszego budzetu. Jest jeszcze jedno
przeniesienie kwoty 10 000 zl z dzialu 995 do dzialu 754. To przesuni^cie wiajze si^ z faktem, ze
kwota wydatkow pianowana na dostaw^ w^gla dla naszej Gminy rozbita jest na rozne pozycje
klasyfikacji budzetowej.W ramach przetargu wylonilismy wykonawc^, ktory dostarcza nam
w^giel zarowno do Ochotniczych Strazy Pozarnych, do Urz^du Gminy jak do innych naszych
budynkow komunalnych. Tych pieniedzy w gospodarce komunalnej jest za duzo, natomiast za
malo na Ochotniczych Strazach Pozarnych.

W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje^
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly.
Po odczytaniu przez Pana Piotra Ciupke projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/131/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie.

15. Wniosek Wojta w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2011 rok .

Skarbnik powiedzial, ze w tym projekcie wzgl^dem tego co zostalo przedstawione na komisji
wspolnej nie zaszly zadne zmiany. Zmiany wynikajajce z przedmiotowego projektu zwiazane sâ
z faktem pozyskania przez nasza^ Gmin^ pieniedzy z NarodowegoProgramu Przebudowy Drog
Lokalnych w wysokosci 275 000 zl. Te pieniajdze pozyskalismy na zadanie inwestycyjne pn
"Przebudowa drogi gminnej", ul. L. Miki w Zernicy. Zrodla finansowania b<?da^ nast^puja^ce:
275 000 zl Narodowy Program Przebudowy Drog lokalnych, 170 000 zl -kredyt inwestycyjny,
105 000 zl- srodki wlasne.



Pan Rajnard Dyrszka: Te 10 000 zl to bylo dofmanowanie do dzieci, czy do Obiektow
sportowych?
Skarbnik: Obiektow sportowych.
Po odczytaniu przez Pana Jerzego Skrzypiec projektu uchwaly, Przewodnicz^cy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/132/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie.

16. Wniosek Wojta w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowei Gminy Pilchowice na
Iata2012-2014
Przewodniczajcy Rady: Chcialbym wnioskiem formalnym zglosic o wycofanie ze str. 2, Ip.
Przebudowa drogi gminnej ul. Zalesie w Nieborowicach z Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Wniosek zostal przyj^ty jednoglosnie.
W tym momencie Skarbnik poprosil o 2 minuty przerwy, w zwiajzku ze zmianq. redakcji tekstu
projektu uchwaly.
Po przerwie Przewodniczajcy Rady poprosil Komisj? Uchwal i wnioskow o odczytanie
poprawionego tekstu uchwaly.

Po odczytaniu przez Pan Krzysztof Waniczek projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVII/133/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie.

17. Wniosek Wojta w sprawie zmiany Uchwaly Nr XXX/191/09 Rady Gminy Pilchowice z dnia
26 marca 2009 r. w sprawie zmiany uchwaly Nr VI/10/07 Rady Gminy Pilchowice z dnia

26 kwietnia 2007 r. w sprawie utworzenia rachunku dochodow wlasnych.Przewodniczacy
Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej.
W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje^
uchwal i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly
Po odczytaniu przez Pana Piotra Ciupke projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwaia Nr XVII/134/11 zostala przyj^ta przy
jednym glosie wstrzymujajcym siej (R. Dyrszka)

18. Wniosek Wojta w sprawie nadania nazwy drodze wewnetrznej w Solectwie Stanica.

Przewodniczajcy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly omawiany byl na komisji wspolnej.
W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj? uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwalyPo odczytaniu przez Pana Jerzego Skrzypiec
projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil,
ze uchwala Nr XVII/135/11 zostala przyj^ta jednoglosnie.

19. Wniosek Wojta w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji
urzadzen wodociagowych i urzadzen kanalizacyjnych bedacych w posiadaniu Pilchowickiego
Przedsiebiorstwa Komunalnego Sp. z P.O. w Pilchowicach na lata 2012-2020.

Pani Wqjt powiedziala, ze zgodnie z artykulem 21 ust.l Ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r.
o zbiorowym zaopatrzeniu w wode_ oraz o zbiorowym odprowadzaniu sciekow PPK Sp. z o.o

jest zobowia^zane do opracowania wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urzajdzeh
wodociajgowych i urzajdzen kanalizacyjnych. Plan obejmuje dzialania modernizacyjne



i rozbudowy urzajdzen w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wode^ i zbiorowego odprowadzania
sciekow planowane na lata 2012-2020. Wszelkie piano wane przedsi^wzi^cia sq. zgodne z
zapisami studium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania przestrzennego Gminy oraz
miejscowego planu zagospodarowania. Przedstawiony plan opracowano przy uwzgl^dnieniu
materialow oraz bieza^cych cen uslug oraz zgodnie z przepisami prawa. Zawiera on: planowany
zakres uslug wodoci^gowych i kanalizacyjnych, wykaz posiadanego mienia, infrastruktur?
wodociajjowa^ stacj<? uzdatniana wody w Nieborowicach, infrastruktur? kanalizacyjn^. W drugiej
cze_sci zawiera przedsi^wzi^cia rozwojowo modernizacyjne na lata 2012-2020 uwzgl^dniajajce
zarowno gospodark^ wodociagowa^ jak i gospodark^ sciekowq.. W trzecim rozdziale zawrte sq.
przedsi^wzi^cia racjonalizujajce zuzycie wody oraz odprowadzanie sciekow. Czwarty rozdzial to
fmansowanie inwestycji w latach 2012-2020.
Dodatkowych wyjasnien z upowaznienia Pan Prezesa Ciekanskiego moze udzielic Pan
Waniczek.

W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj? uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly.Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek
projektu uchwaly, Przewodnicza^cy przeprowadzil glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil,
ze uchwala Nr XVII/136/11 zostala przyj^ta jednoglosnie.

Po przeglosowaniu uchwaly Nr XVII/136/11 glos zabral Pan Grzegorz Poda. Zproponowal
przeprowadzenie reasumpcji glosowania nad uchwaly dotyczaj^ nazwy ulicy ( Uchwala Nr
XVII/13 5/11), gdyz w odczytanym projekcie zabraklo jednej dzialki. Projekt, ktory byl
przygotowany na Sesje zawiera obok trzech wymienionych dzialek rowniez dzialkq: 710/40.
W odczytanym projekcie zabraklo tej dzialki. W zwiazku z powyzszym zaproponowal
przeprowadzenie reasumpcj? glosowania i przeglosowanie wlasciwego tekstu uchwaly.

Reasumpcja uchwaly przyj^ta zostala jednoglosnie.

Po odczytaniu przez Pana Jerzego Skrzypiec prawidlowego tekstu projektu uchwaly,
Przewodniczajcy przeprowadzil glosowanie w naste_pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr
XVII/135/11 zostala przyj^ta jednoglosnie . 30:03

20. Informacja Wojta z wykonania uchwal podjetych na poprzedniej sesji
i z pracy w okresie miedzysesyinym.

Uchwaly podj^te na ostatniej sesji:

Nr XVI/115/11 wyrazenia zgody na wniesienie przez Gmin§ Pilchowice wkladu
pieni^znego do Pilchowickiego Przedsi^biorstwa Komunalnego Sp. z o.o. z
siedzibq. w Pilchowicach

Nr XVI/116/11 zmiany uchwaly budzetowej na 2011 rok

Nr XVI/117/11 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilchowice na lata 2011 -
2014.

Nr XVI/118/11 przyj^cia programu wspolpracy Gminy Pilchowice z organizacjami
pozarzajdowymi oraz innymi podmiotami prowadzajcymi dzialalnosc pozytku
publicznego, o ktorych mowa w art. 3 ust 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o

dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie prowadzajcych dzialalnosc na
terenie Gminy Pilchowice na lata 2012-2014.



Nr XVI/119/11 poparcia apelu Rady Miasta Ruda Slajska do Rzajdu Rzeczpospolitej Polskiej
w zwia^zku ze skutkami realizacji "Pakietu Klimatyczno-Energetycznego UE
3x20".

Nr XVI/120/11 ustalenia regulaminow okreslaja^cych wysokosc oraz szczegolowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatkow do wynagrodzen i nagrod dla nauczycieli
wszystkich szczebli awansu zawodowego zatrudnionych w szkolach i
przedszkolach prowadzonych przez Gmine^ Pilchowice.

Nr XVI/121/11 powolania komisji doraznej celem dokonania przegla^du lokali uzytkowych
obiektow uzytecznosci publicznej b^dajsych wlasnoscia^ Gminy.

Nr XVI/122/11 rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Wqjta Pani Joanny Macha zamieszkalej
w Zernicy.

Nr XVI/123/11 zmiany uchwaly w sprawie przystapienia do zwiajzku komunalnego pod nazwa^
"Komunikacyjny zwiajzek komunalny Gornosla^skiego Okr^gu Przemyslowego"
z siedziba^ w Katowicach.

Zarzsjdzenia wydane w okresie miedzysesyjnym:

9.11.2011r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Pilchowicee na 2011 rok.
10.11.2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilchowice na lata

2011-2014.
10.11.2011 r. w sprawie projektu uchwaly budzetowej na 2012 rok.
10.11.2011 r. w sprawie przedstawienia proj ektu uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy

fmansowej Gminy Pilchowice na lata 2012-2015
16.11.2011 r. w sprawie powolania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargow na

zbycie nieruchomosci stanowia^cych mienie Gminy Pilchowice.
16.11.2011 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Pilchowicee na 2011 rok.

16.11.2011 r. w sprawie funkcjonowana gminy w warunkach zimowych.
21.11.2011 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Pilchowice na 2011 rok.

22.11.2011 r. w sprawie ogloszenia konsultacji spolecznych projektu uchwaly.
25.11.2011 r. w sprawie ogloszenia konsultacji spolecznych projektu uchwaly.
28.11.2011 r. w sprawie prowadzenia kontroli przestrzegania zasad i warunkow korzystania

z zezwoleh ze sprzedazy napojow alkoholowych.
28.11.2011 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Pilchowice na 2011 rok.
28.11.2011 r. w sprawie ogloszenia konsultacji spolecznych.
30.11.2011 r. w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu uzytkowego stanowia^cego wlasnosc
Gminy Pilchowice.
05.11.2011 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami projektu uchwaly w
sprawie okreselnia statutu soloctwa Kuznia Nieborowska.

Przetargi:

Przetarg dotyczacy obslugi bankowej i budzetu Gminy w latach 2012-2015. Zlozono dwie oferty
Bank Spoldzielczy w Sosnicowicach oraz Bank Spoldzielczy w Gliwicach. Liczbe^ uzyskanych
punktow :100 otrzymal Bank Spoldzielczy w Sosnicowicach.



Informacja z ZSP w Wilczy, ktory przeprowadzil przetarg na sprzedaz i dostawe^ oleju
opalowego dla placowki. Zlozono 3 oferty. Wygrala^ firma Bemar sp.z o.o. z Gliwic.

Spotkania Wojta Gminy w okresie mi^dzysesyjnym :

11.11.2011 Uroczystosc obchodow Narodowego Swi^ta Niepodleglosci /Wilcza/

12.11.2011 Spotkanie z rolnikami /Swietlica Wiejska w Wilczy/

14-15.11.2011 Udzial w ,,I Forum Nowej Gospodarki" /Krakow/

16.11.2011 Zawody plywackie o Puchar Wojta Gminy Pilchowice /Szczyglowice/

17.11.2011 Otwarcie nowych pracowni RTG oraz tomografii komputerowej /Szpital

Miejski w Gliwicach/

17.11.2011 Udzial w spotkaniu w sprawie ,,Wstejmego studium wykonalnosci

dla projektu rewitalizacji kolei wajskotorowej na odcinku Gliwice

Trynek - Rudy - Rybnik"

17.11.2011 I Sesja Mlodziezowej Rady Gminy

18.11.2011 Dzien Drogowca w Gliwicach

19.11.2011 Uroczystosc wr^czenia nagrod za sezon lotowy 2011 zorganizowany przez

Zarzaxl Polskiego Zwia^zku Hodowcow Gol^bi Pocztowych

Oddzial Pilchowice

20.11.2011 Konkurs recytatorski dzieci i mlodziezy /Dom Kultury w Zernicy/

23.11.2011 Polfmal konkursu ,,Godomy po naszymu" /Dom Kultury w Zernicy/ -

reprez. P. Sekretarz

24.11.2011 Spotkanie w sprawie gospodarki odpadami komunalnymi /Knurow/ -

reprez. Kierownik PGO P. Zawadzki

25.11.2011 Zgromadzenie Ogolne Sla^skiego Zwiazku Gmin i Powiatow /Da^browa

Gornicza/ -reprez. Kierownik Referatu Kontroli - P. Marcin Piaj:ek

29.11.2011 Otwarcie gorzelni rolniczej wraz z biogazownia^ w Lanach Wielskich

30.11.2011 Podpisanie w Starostwie Powiatowym aneksow do umow w/s projektu

,,Zaplecze aktywnej turystyki rowerowej dla mieszkancow zachodniej cze_sci

Subregionu Centralnego"

01.12.2011 Zgromadzenie Partnerow Fundacji Lokalna Grupa Dzialania ,,Spichlerz

Gornego Sla^ska" /Zamek w Toszku/ - wybory do Rady i innych organow

LGD.



02.12.2011 Spotkanie z Dyrektorem Kompani W^glowej S.A. Centrum Wydobywczego

,,Zachod"

02.12.2011 Udzial w konferencji nt. ,,Finansowania efektywnosci energetycznej

w gminach i jednostkach sektora fmansow publicznych w warunkach

ograniczonych srodkow wlasnych" /Urzqd Marszalkowski Katowice/

02.12.2011 Zjazd Powiatowy Zwiajzku Ochotniczych Strazy Pozarnych RP w Gliwicach

Remiza OSP Chudow /reprez. K. Mika/

02.12.2011 Uroczystosc obchodow 10 - lecia Teatru Amatorskiego przy Klubie

Tworczych Rodzicow w Publicznym Przedszkolu w Nieborowicach - udzial

P. Sekretarz

03.12.2011 Biesiada Barborkowa /Dom Kultury w Wilczy/

04.12.2011 Biesiada Barborkowa /Dom Kultury w Zernicy/

Po wypowiedzi Pani Wojt Przewodnicz^cy Rady oglosil 2 minuty przerwy.

Po przerwie Pani Wojt wypowiedziala si? w sprawie komina ZSP w Zernicy. Powiedziala, ze
Gmina nie uczestniczy w tym przedsi^wzi^ciu. Inspektorem nadzoru jest Pan Noworyta.
Z informacji Pani Dyrektor wynika, ze nie ona wystepowala o zgode^ na pozwolenie na budowe^
tylko firma, ktora projektowala, wykonuje i miala w przetargu rowniez wystaple o zgode^ ,W
zaden sposob nie uczestniczy tutaj Gmina, natomiast padla odpowiedz , ze Pan Musiolik nie
dowiozl jakis dokumentow, dlatego zostal poproszony na sesjq;.
Pan Franciszek Musiolik powiedzial, ze sprawy zwiazane z odbudowa^ remontem komina
prowadzi Dyrekcja ZSP w Zernicy. Do Gminy Dyrekcja wystapiia 19.10.2011 r. z pismem
(poczta elektroniczna^) dot. realizacji robot budowlanych Remont komina z prosba^ o wydanie
zgody w trybie art 43 ust. 2 ustawy o gospodarce nieruchomosciami. Dz.U. 102 poz .659 z
2010 r. na wykonanie robot budowlanych zwiajzanych z wykonaiem komina. Jest taki
obowiajzek wlasciciela obiektu , a Gmina jest wlascicielem i takie pismo, odpowiedz zgoda
zostalo zlozone w Starostwie Powiatowym w Gliwicach. I to bylo jedyne pismo zwiazane z
remontem komina, ktore wplynejo. Nastejpnie powiedzial, ze osobiscie nie uczetniczylem i nie
uczestniczy w pracach zwiajzanych z remontem, czy procedure przetargowa^.

Pan Rajnard Dyrszka : Mysl§, ze to co powiedzial Pan Musiolik jest prawdq.. To si§ zgadza.
Nast^pnie zawnioskowal do Pana Ficon, aby sprawdzil, kiedy ta zgoda b^dzie wydana.

21. Wnioski i zapytania radnych.

Przewodnicza^cy zwrocil sie z zapytaniem o oswietlenie uliczne na Wilczy. A mianowicie, o to,
ze o godzinie 8:30 jeszcze lampy swieca^ .
Nast^pnie wystapil w sprawie pomalowania salki kola gospodyn wiejskich.
Pani Wojt powiedziala, ze my mielismy wyasygnowac srodki na materialy, natomiast Panie staly
na stanowisku, ze same we wlasnym zakresie wykonajq. te prace. Srodki na to sa^, natomiast
okazalo si?, ze z wykonawcq. jest jakis problem.

Pan Rajnard Dyrszka zawnioskowal o to, aby ktos z powiatu , czy organ prowadza^cy pojechal
i zobaczyl w Zernicy na ul. Gorniczej od posesji nr 2-18 i przy posesji 24 i 32 co si$ dzieje.



Jest obnizony asfalt za studzienka^.

Pani Wojt: powiedziala, ze sprawa zostanie skierowana do powiatu, do organu wlasciwego.

W dlaszej cze_sci Pan Franciszek Musiolik udzielil wyjasnien w powyzszej sprawie . Powiedzial,
ze powiat poinformowai, ze prawdopodobna^przyczynajest nieszczelnosc kanalizacji sanitarnej.
Byli przedstawiciele PPK , Starostwa. Sciagni^ta zostala komparka, droga zostala przekopana.
Okazaio sie^, ze przyczyna nie lezy po stronie kanalizacji, byia uszkodzona stara kanalizacja
deszczowa, ktora^ eksploatuje powiat w ramach eksploatacji swojej drogi.Woda zamiast
kanalizacj^ deszczowa^ wplywac do zbiornika, wplywala pod pas drogowy i ten asfalt siadal.
Starostwo to naprawilo szybko, a le niedawno ogla^dalismy to z Panem Dyrszka^ i zauwazylismy ,
ze asfalt znow siad o 10 cm. Na zakonczenie swej wypowiedzi Pan Musiolik podkreslil, ze
kanalizacja sanitarna jest szczelna.

Pan Gerard Garczorz wystapil w sprawie otrzymanego z Urz^du pisma dotyczacego ustalenia
granic w rejonie uzytkowanego gruntu ornego. Dodal, ze to jest pomowienie i bedzie musial w
zwia^zku z powyzszym wystapic na droge^ prawna^

Przewodniczacy Rady poprosil Soltysa o zlozenie do Urz^du odwolania.

Pan Jan Gamon wystapil w sprawie wywozu opon od rolnikow.

Pan Marek Zawadzki: Rozeznanie tej sprawy rozpocz^lismy na wniosek Pana Radnego
Kowola.Prowadzimy rozmowy z firmq. Recycl ze Sremu. Na razie robimy to pod katem opon
samochodow osobowych ewentualnie ci^zarowych.

Pan Jozef Nierychlo poinformowai o kradziezy kostki brukowej przy poczcie, nast^pnie zapytal
o projekt udroznienia potoku na ul. Leboszowskiej, na zakonczenie swojej wypowiedzi zwrocil
siQ o odmalowanie przystanku na przeciw Urz^du Gminy.

Przewodniczacy Rady poprosil, aby takie sprawy jak udroznienia potoku , czy odmalowanie
przystanku na przeciw Urz^du Gminy poruszac na comiesiecznych spotkaniach z pania^ Wojt.
w Urz^dzie Gminy.

Pani Wojt zwrocila sie do Soltysa Pilchowic o zgloszenie na policje_ kradziezy mienia.

Pani Jozefa Margiciok zapytala o mozliwosc postawiena wiaty przystankowej na ul. Gliwickiej.

Pani Wojt: Zrobimy rozeznanie w tej sprawie.Utrzymanie czystosci przystankow powierzylismy
PPK.

Pan Krzysztof Kotysz wystapil z zapytaniem: Czy jest mozliwosc zainstalowaniajednego
oswietlenia na ostatnim przystanku wyjazdowym Stanica- Pilchowice? Zaznaczyl, ze sprawa
byla wielokrotnie poruszana.

Przewodniczacy Rady : ProszQ rozmawiacna ten temat na spotkaniach z Pania^ Wojt.

Pani Wojt: Zamykalismy oswietlenie uliczne jego modernizacja^ w roku 2010. Mozemy patrzec
na doswietlanie nowych osiedli nowych miejsc. Na naszym spotkaniu z Vattenfallem byla
informacja, ze o ile kiedys mozna bylo napisac i poprosic o dola^czenie jeszcze jednej, to teraz
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na pziomie Ministerstwa nie pozwalajq. na takie dzialania. Mamy sobie budowac powoli nasze
gminne oswietlenia uliczne. Dopiero parenascie lat temu przekazywalismy caly majajtek
Vattenfallowi.B^dzie to prawdopodobnie proces dlugotrwaly. Pan Zawadzki dostanie zlecenie,
zeby zabadac sytuacje_, czy to jest poprawa bezpieczenstwa(...)

Pan Walter Kowol: Na tym odcinku s%dwa przystanki. Tarn jest problem, gdyz tarn nie ma.
Trzeba byloby do Vattenfallu wystapic z projektem.

Nast^pnie Przewodniczacy Rady oglosil, ze 28 .01.2012 r. organizowana jest zabawa : Bal
charytatywny Rady Gminy Pilchowice.

Pani Maria Bernacisko przedstawila szczegoly dotycza^ce balu. Powiedziala, ze dochod z balu
zostanie przekazany na dofinansowanie wyjazdu wakacyjnego dzieci b^da^cych w trudnych
sytuacjach materialnych w Naszej Gminie.
Na zakonczenie Sesji Przewodniczacy Rady podal wst^pnie ustalony termin kolejnej sesji tj.
19.12.2011 r o godzinie 12:00, oraz przypomnial Przewodniczacym Komisji Problemowych
o zlozeniu sprawozdania z wykonania planu i przygotowaniu palnow pracy na I polrocze 2012

roku.

22. Zamkniecie posiedzenia.

Niniejsza^ sesj§ rozpocz^ta^ o godzinie 13:00 w budynku Przedszkola w Nieborowicach
Przewodmcza^cy Rady Pan Andrzej Ogorek zakohczyl o godzinie 16:00

Protokol sporzajdzila:

Anna Wzorek

Andrzej
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